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Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

Dňa: 10.04.2025         bod: 25 

 

25. Interpelácie poslancov 
 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko - právneho oddelenia 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 13.02.2025 

 

Mgr. art. Juraj Hanulík 

 

• Interpeloval pána primátora ohľadne podujatia Vínne trhy Pezinok 2025 a vyčíslenia 

podpory z kultúry – odpovedal pán primátor priamo na zasadnutí. 

 

Ing. Jozef Chynoranský  

 

• Parkovanie na ulici Dr. Bokesa – plánuje Mesto riešiť túto situáciu? Napríklad 

vyznačením parkovacích miest, vyznačením čiastočného parkovania na chodníkoch,...  

Návrh riešenia parkovania na danej ulici bude predmetom rokovania Komisie územného 

rozvoja, dopravy a životného prostredia ako súčasť zavádzania parkovacej politiky mesta. 

Kontrolu dodržiavania dopravného značenia má v kompetencii mestská polícia a MsP 

zvýši v tejto lokalite svoju hliadkovú činnosť. 

(odpovedali Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI a Mgr. Igor Schwarz, náčelník 

MsP) 

 

• Ako mesto vyhodnotilo sťažnosť p. Štefana Horvátha ohľadne parkovania na Holubyho 

ulici, pod kláštorom. 

Sťažnosť zaevidovaná na ÚHK dňa 28.01.2025 je v procese šetrenia a je v kompetencii 

hlavného kontrolóra jej vybavenie v zákonnej lehote (60 dní). Dňa 20.02.2025 sa 

uskutočnilo na MsÚ spoločné stretnutie primátora, náčelníka MsP, HK a prednostu so 

zástupcami rodiny Horváthovcov. Mesto je oboznámené so situáciou v tejto časti 

Holubyho ulice, platné dopravné značenie je zo strany mestskej polície pravidelne 

monitorované a riešené. K 01.04.2025 dôjde k zmene podmienok parkovania pre všetkých 

účastníkov z dôvodu zavádzania parkovacej politiky mesta v I. zóne a v súvislosti so 

zavedením regulovaného parkovného bude zmenené existujúce dopravné značenie 

v danej lokalite.  

      (odpovedali Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, RSc., hlavný kontrolór, Ing. Zuzana  Kiczegová,       

       vedúca referátu statickej dopravy a Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ) 
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Mgr. Tomáš Tahotný, LL.M. 

• Požiadal či by mesto mohlo zrealizovať zametanie cyklotrás v meste od posypového 

materiálu – pán primátor odpovedal priamo na zasadnutí, po ukončení zimnej údržby. 

 

Mgr. Mária Wagingerová 

• Požiadala o zaslanie výzvy gastro prevádzke Famílja na ulici M.R. Štefánika na odstránenie 

označenia súkromného pozemku pred ich prevádzkou. 

Tabuľka bola odstránená, nakoľko ide o mestský pozemok. 

 

• Požiadala o návrh riešenia každodennej rannej dopravnej zápchy pred ZŠ Kupeckého. 

Je dohodnuté stretnutie s pani poslankyňou, kde bude spoločný návrh na možné riešenie 

stavu prerokovaný.  

      (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

Mgr. Veronika Adamová 

• Požiadala o úpravu grafikonu linky č. 4 s ohľadom na školské vyučovanie.  

Mesto v spolupráci s Dopravcom v tomto čase pripravuje návrhy na zmenu grafikonu na 

všetkých linkách MAD. Návrh bude pripravený v najbližších dňoch. Mesto sa snaží, aby 

mestská autobusová doprava bola efektívna a účinná, ale nedokážeme zosúladiť všetky 

požiadavky cestujúcich. 

     (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

 

 

 

 


